
 

  

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 09/06/2020     

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη
             

ΘΕΜΑ: «Επιτακτική ανάγκη δημιουργίας αστυνομικού τμήματος στα Σαγαίικα 
Δυτικής Αχαΐας»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως  μας  ενημερώνουν  συμπολίτες  μας  από  την  δυτική  Αχαϊα,  σοβαρότατα
προβλήματα  με  την  παραβατικότητα  αντιμετωπίζει  ο  Δήμος  Δυτικής  Αχαΐας,
ιδιαίτερα  δε,  η  Δημοτική  Ενότητα  Μόβρης,  στην  περιοχή  των  Σαγαίικων.  Οι
αστυνομικές δυνάμεις με έδρα την πόλη της Κάτω Αχαΐας, εργάζονται σκληρά για
να  επιβάλουν  τον  νόμο  και  την  τάξη  στην  ως  άνω περιοχή.  Παρά  την  συνεχή
βοήθεια  με  δυνάμεις  από  την  Πάτρα,  οι  σοβαρότατες  ελλείψεις  σε  στελέχη  και
προσωπικό, σε σύγκριση με τα όσα προβλέπονται, δημιουργούν δυσαναπλήρωτα
κενά.  Ενδεικτικά,  εντύπωση  έχει  προκαλέσει  πρόσφατο  βίαιο  περιστατικό  στην
περιοχή,  που  αφορούσε  σε  απόπειρα  ληστείας  στα  Σαγαίϊκα,  με  ενέδρα  και
καταδίωξη εργαζόμενης  μητέρας και  του μόλις  δυο ετών αγοριού της,  ενώ από
θαύμα δεν υπήρξαν θύματα.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να προβείτε στην ίδρυση αστυνομικού τμήματος στην δημοτική 
ενότητα Μόβρης, στην περιοχή των Σαγαίικων, του Δήμου Δυτικής Αχαΐας, έτσι 
ώστε να επιτευχθεί η πλήρης και επιτυχημένη αστυνόμευση της εν λόγω περιοχής;

2. Προτίθεσθε να προβείτε στην άμεση ενίσχυση των ήδη υφιστάμενων δομών 
αστυνόμευσης της περιοχής της Δυτικής Αχαΐας, ώστε να προασπιστεί η ασφάλεια 
των κατοίκων της ευρύτερης περιοχής;

Ο Ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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